

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DARKOM INVESTMENT Date: 23-03-2021 02:48:58 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: داركم للاستثمار التاريخ: 23-03-2021 02:48:58 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of DARKOM INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 04-04-2021 at ID: 757 953 4277 to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة داركم للاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2021-04-04 الساعة 11:00 في ID: 757 953 4277 وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>The extraordinary agenda of the General Assembly includes: - 1. Reducing board members from (7) members to (5) members. 2. Reducing the quorum eligible for board membership to (250) shares instead of 1000 shares. 3. Amending the statute and the establishment contract according to the above resolutions. 4. Authorize the Board of Directors to complete the above procedures.</p>	<p>ول أعمال الهيئة العامة غير العادية المتضمن: - 1. تخفيض أعضاء مجلس الادارة من (7) أعضاء الى (5) أعضاء. 2. تخفيض النصاب القانوني المؤهل لعضوية مجلس الادارة ليصبح (250) سهم بدلا من 1000 سهم. 3. تعديل النظام الاساسي وعقد التأسيس وفقا لما جاء في القرارات أعلاه. 4. تفويض مجلس الإدارة باستكمال الإجراءات أعلاه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Reema Adnan Saqer Position: امين سر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Reema Adnan Saqer المنصب: امين سر</p>